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機密推薦書 
CONFIDENTIAL RECOMMENDATION 

 
 

第一部份  （申請人應填寫第一部份） 

Section I   (The applicant should complete Section I) 
 

先生／小姐／女士 
Mr / Miss / Mrs 
 
現向本院申請攻讀  學士學位課程（宗教學部），並向本院提供 

台端為其諮詢人。台端之評語，將有助本院評審應否取錄該申請人。 

The applicant named above has applied for admission to the   (Division: 
HIRS) of this College and has given your name as a referee.  Your considered estimate of the applicant’s 
aptitude for academic work will be of great help to our assessment. 
 

第二部份  (由諮詢人填寫)  

Section II  (To be completed by the referee) 
 
1. 台端認識申請人多久及如何認識？ 

For how long and in what capacity have you known the applicant? 
 
 
 
 
 

 
2. 請就表中所列各項，對申請人之能力作一評估。 

How would you rank the applicant’s abilities in the following areas? 
 優異 

Excellent 
良好 
Good 

滿意 
Satisfactory 

普通或以下 
Average or 

below 

無從判斷 
No basis for 

judgment 

智能 Intellectual ability      
對擬攻讀學科之知識程度 

Knowledge of subject of proposed study 
     

中文程度 Proficiency in Chinese      
英文程度 Proficiency in English      
創始力 Initiative      
毅 力 Perseverance      
判斷力 Judgment      
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3. 台端對申請人之整體認識（特別在信仰生活方面），請書於下。 

In the space below, please give your general comments on the applicant (especially on his/her religious life). 
 

 
 
 
 

 
 
 
 
 
4. 台端是否推薦申請人報讀這個課程？是    / 否   。請說明理由。 

Do you recommend the applicant to be admitted to this programme? Yes / No      
Please explain the reason(s) briefly. 

 

 

 

 

 
 
 
 
 
姓名 簽名 
Name  Signature  
 (請用正楷 in block letters) 

職位 日期 
Position  Date  
 
堂區/機構名稱 
Parish / Institution  

堂區/機構地址 
Address of Parish / Institution 

 電話 
 Tel.  

 
 

附註： 此推薦書乃機密文件，請勿交還申請人。 
  為免延誤，請 台端於收到表格後兩星期內，填妥有關資料，直接寄回下列地址。 

Note:  Please do not return the completed form to the applicant. 

Upon receipt of this form, please complete it and send it directly to the following address within two 

weeks. 

寄： 香港仔黃竹坑惠福道六號  聖神修院神哲學院 校務處      

To:   General Office  

 Holy Spirit Seminary College of Theology & Philosophy  

 6 Welfare Road, Aberdeen, Hong Kong 


